
Referat 9. juni 2020 

 

 

 Side 1 af 1 

Bestyrelsesmøde den 9. juni 2020 

Godkendt referat 

Til stede:  Knud Peder, Jørgen, Søren C, Søren K, Finn, Steen og Leslie. 

 
1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

 
2. Status vedr. kommunikationen med kommunen vedr. langbroen: 

Vi skriver til kommunen, at vi ønsker at bibeholde driften af langebro, eftersom det er – og hele tiden 
har været en integreret i jollehavnen, hvor lejere er medlemmer af jollehaven med aktive både. 
Jollehavnen kan evt. i samarbejde med kommunen udarbejde retningslinjer for hvilke bådtyper, der 
kan ligges  ved yderbroen. 
 

3. Økonomi /Budget:  
Vi ønsker fremover at afsætte yderligere midler til vedligehold, og en omlægning af lån vil give 
jollehavnen et øget disponibelt beløb til dette. 
 
Alt udlejet, et par sommerpladser er udlejet. 
 
Leslie og Knud-Peder sender et brev til kommunen vedr punkt 2 og 3. 
 

4. Pæleorm: 
Vi afventer meddelelse fra kommunen. Vi fortsætter med vores wrapping-løsning og det indhentede 
tilbud med mindre kommunen peger på en alternativ løsning. 
 

5. Åbning/udlejning af klubhus:  
Klubhuset åbnes for dagligt brug med ekstra rengøring. 
Huset er åbent for udlejning, hvor lejeren sikrer at aktuelle anbefalinger overholdes. 
Steen forfatter tekst og Finn sender ud til medlemmerne. 
 

6. Generalforsamling 
Datoforlag: onsdag den 26. August kl. 19.  

 
7. ”Søm og skruer”.  

Stejlepladsen skal udbedres. Udvalget finder en løsning.  
Hyttefad renoveres. 
El på broerne, - der arbejdes på at højvandsikre el-standerne på broerne med nye modeller. 
Udvalget finder en løsning. 
Undersøgelse af nye løsninger på overvågning og låsesystem. Søren K arbejder på løsningsforslag. 
 

8. Evt. : 
Solfanger skal fjernes og erstattes af en vandvarmer. ”Søm og skruer” tager sig af dette. 

 
9. Dato for næste møde:  

Kl. 18. 00 onsdag den 26. August. 
 

 
  
   
 
 
 
 


